
Inspraakreactie vv UNA naar aanleiding van Meerjarenbeheerplan buitensport, 20 
juni 2017

Geachte leden van de Raad,

Bij agendapunt 11 staat het Meerjarenbeheerplan Buitensport op uw agenda.

In tegenstelling tot andere onderdelen van dit agendapunt is het 
Meerjarenbeheerplan geen onderdeel geweest van het -voor het overige keurig 
verlopen- samenspraakproces.

Dat geldt ook voor het rapport van het Mulier instituut waar ik op het eind van 
mijn inspraakreactie nog kort op terugkom.

Was hierover wel inbreng mogelijk geweest bij de samenspraak, dan had ik nu 
misschien niet hoeven in te spreken over een voor u wellicht minder majeur 
onderdeel van uw besluitvorming, een onderdeel dat echter voor onze vereniging 
van het grootste belang is.

Het gaat om de planning van de vervanging van het kunstgrasveld, het hoofdveld 
van voetbalvereniging UNA.

In de planning van het bureau KYBYS die als bijlage bij de stukken is gevoegd, 
wordt als afschrijvingstermijn voor kunstgras-voetbalvelden genoemd een periode 
van 12 jaar. Dat is gezien onze ervaring met ons hoofdveld al veel te lang, maar 
wat nog veel erger is, is dat die termijn alleen bij voetbalvereniging Marvilde ook 
in de praktijk wordt toegepast.

RKVVO en Rood Wit staan in de wachtrij op 13 jaar en UNA maar liefst op 14 jaar.

Vervanging van ons kunstgrasveld staat dus in het meerjarenbeheerplan gepland 
in 2021. Wij zijn ons een ongeluk geschrokken.

Het meest positieve dat over de huidige conditie van ons kunstgrasveld kan 
worden gezegd is dat het nu, na 10 jaar gebruik nog niet officieel is afgekeurd.



Verenigingen die wij in competitieverband ontvangen zijn lovend over de kwaliteit 
van de ontvangst en ambiance op ons sportpark maar er is enorm veel kritiek op 
de kwaliteit, de bespeelbaarheid van het kunstgrasveld. En dat geldt voor onze 
eigen spelers natuurlijk in versterkte mate want die worden er het hele jaar mee 
geconfronteerd.

Hoe komt dat: aan het onderhoud ligt het niet want elk kunstgrassprietje wordt bij 
ons gekamd, het ligt gewoon aan het intensieve gebruik. Wij zijn de grootste 
voetbalvereniging van Veldhoven met naar verhouding de minste velden. Wij 
moeten op 3 grasvelden en 1 kunstgrasveld 54 voetbalteams laten trainen en 
spelen. Wij kunnen ruimtelijk geen kant op dus wij moeten heel veel trainingen en 
wedstrijden op ons hoofdveld afwerken. Bij de aanleg in 2007 werd ingeschat dat 
het hoofdveld minstens 10 jaar zou meegaan. Die 10 jaar zitten er nu op en het is 
vijf voor 12 met de bruikbaarheid. Het veld is in de beleving van de meeste 
gebruikers nu al versleten.

Het is geen wenkend perspectief dat -zoals in Lienden is gebeurd-, de KNVB het 
veld afkeurt en de gemeente, na de nodige negatieve publiciteit alsnog de 
kunstgrasmat moet gaan vervangen.

Ik constateer twee feiten:

Ten eerste een niet gemotiveerde, ongelijke en nadelige behandeling van UNA 
t.o.v. de andere Veldhovense voetbalverenigingen waar het gaat om de 
afschrijvingstermijn van de kunstgrasvelden en

Ten tweede het volstrekt voorbijgaan aan de realiteit dat ons kustgrasveld op zeer 
korte termijn aan vervanging toe is omdat het noodgedwongen zeer intensief 
moet worden gebruikt.

Deze feiten en zijn voor ons niet acceptabel. Hiermee wordt onze vereniging 
ernstig tekortgedaan.

Wij verzoeken uw raad het college de opdracht te geven de afschrijvingstermijn 
van maximaal 12 jaar - en liefst nog korter- ook voor onze vereniging te hanteren. 
Waardoor de vervanging van het hoofdveld van UNA uiterlijk aan het einde van 
het seizoen 2018-2019 plaatsvindt.



Tenslotte nog iets over het rapport van het Mulier instituut over de in de 
toekomst noodzakelijke nieuwe investeringen. Hierin wordt op pagina 53 het 
volgende geconcludeerd: "alleen voetbalvereniging UNA heeft te weinig 
trainingsruimte en heeft baat bij de vervanging van een natuurgrasveld door een 
kunstgrasveld." Ik formuleer naar aanleiding van deze conclusie op dit moment 
geen verzoek aan uw raad. Wij zullen over dit tweede kunstgrasveld met de 
gemeente in gesprek gaan zodra de geplande vervanging van het eerste 
natuurgrasveld (wetraveld) aan de orde komt.

Ik beperk mij nu tot het verzoek de vervanging van ons huidige kunstgrasveld op 
een correcte wijze te regelen. Ik vertrouw er op dat u hieraan uw medewerking 
zult willen verlenen.
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Voorzitter vv UNA


